	Feng Chen B.Mgt, MIM, GCAMLP (Migration)
Professional Status in AG: Immigration Law Consultant (MARA (Australian-Government) Registered)

Immigration Expertise: Australia
Languages Spoken: English, Chinese (Mandarin)
Location of AG Professional: Perth (Australia)

Email:  fc01@australianimmigration.com.au
Skype: aicla.fc01 (by appointment only)

Feng handles immigration work including visa and citizenship applications for the following countries:
· AUSTRALIA
Feng is originally from Henan, China. He arrived in Australia in 2005 as an international student. After completing his master’s degree at Curtin University (Western Australia), he worked for a local government in Perth for 8 years, and with migration firms since 2012.

Having the real and direct experience of arriving in Australia as an international student and working all his way up to obtaining his Australian Permanent Resident Visa, clearly gives him the best chance of understanding the Australian Education System and the application of Australian Migration Policies.

Feng is fluent in English and Mandarin. He has successfully assisted Australian school/university applications and most kinds of visa applications for clients from all over the world, including China, Singapore, Malaysia, Indonesia, Thailand, Philippines, India, Ireland, USA, UK and others.

Feng Chen will accept your instructions in the following areas of immigration:

Australia
· Skilled visa applications – independent skilled visa and employer sponsored visa

· Business visa applications (all types)

· Student visa applications (including course applications)

· Partner (including de facto or marriage based and same sex) visa applications 

· Parent and Child visa applications

· Visitor Visa applications.

· Other visa applications (based on assessment)

· Citizenship applications.

· Appeals for visa refusal and cancellation (Migration Reviews)

Education & Admissions

· Master of Information Management, Curtin University, Perth, WA (Australia) [view document]
· Postgraduate Diploma in Internet Studies, Curtin University, Perth, WA (Australia) [view document]
· Bachelor of Management (Information Management & Systems), Zhengzhou University, Zhengzhou, Henan (China)

· Graduate Certificate in Australian Immigration Law and Practice, Murdoch University, Perth, WA (Australia) [view document]
· MARA (Australian Government) Registered Migration Agent (MARN 1577771)

· Qualified Education Agent Counsellor (No. L226) [view document]
Memberships & Accomplishments

· Member of Migration Institute of Australia (No. 13843) 
· Member of RIM Professional Association (No. 9611)
· Member of Australia Library & Information Association (No. 57650)
Languages

· English

· Chinese (Mandarin)


	陈丰（管理学学士，信息管理硕士）
地点：珀斯，西澳大利亚州
主要受理澳大利亚的移民业务包括签证申请和公民申请。
他来自中国河南。2005年来澳留学，在科廷大学完成了硕士学位后在珀斯市政府工作了8年，并且自2012年起开始在移民公司工作。
他曾亲身经历了从作为留学生来到澳大利亚， 经过一步步努力获得澳大利亚永居签证。因此对澳大利亚的教育体系以及过去10年澳大利亚移民政策的发展有着深刻的了解。
他精通英语和普通话。成功地帮助来自世界各地的客户（来自中国，新加坡，马拉西亚，印度尼西亚，泰国，菲律宾，印度，爱尔兰，美国，英国等等）申请到了学校和各类签证。
他接受以下关于澳大利亚的业务：
· 技术移民类签证-含独立技术移民类与雇主担保类
· 商业（移民）签证申请-所有类别
· 学生签证申请（含课程申请）
· 配偶移民签证申请（含已婚，同居，同性）
· 父母及子女移民签证申请
· 访客签证申请
· 其他签证申请
· 公民申请
· 签证拒签与取消的上诉申请（移民审查）
精通语言：
· 英语
· 中文（普通话）
教育背景与相关许可
· 信息管理硕士，科廷大学（澳大利亚西澳珀斯）
· 互联网研究文凭，科廷大学（澳大利亚西澳珀斯）
· 管理学学士，郑州大学（中国河南郑州）
· 澳大利亚移民法与业务证书，莫道克大学（澳大利亚西澳珀斯）
· 澳大利亚政府注册移民代理（注册号：1577771）
· 教育代理顾问资格（证书号：L226）
会员与成就
· 澳大利亚移民协会会员（会员号：13843）
· 档案信息管理协会会员（会员号：9611）
· 澳大利亚图书馆信息协会（会员号：57650）



